
Verksamhetsberättelse för 2023



Kontaktuppgifter

Solveig Danielsson-Ekbom

Fredrik Lidby                        Viveka Goude

Anders Höglund Johanna Jäder

Anne-Marie Lloyd Maria Pelkonen Hall

Gunilla Sundin Per Wennerman

Lars Wickenberg



Styrelsearbete

7 protokollförda möten 

Hemma hos Viveca Goude

och Gunilla Sundin



Styrelsearbete

• Ordförande deltog i Villaägarnas 

Riksförbunds Kongress och invaldes 

i Förbundets valberedning och 

representeras hela ABC-regionen 

Cirka 70 000 medlemshushåll.

• Styrelsen uppvaktade Villaägarna 

centralt om de höga elpriserna



Medlemsantal

• 1050 medlemmar

• Förnyelsegrad 85 procent (rikssnittet 

är cirka 74 %)



Ekonomi

• God ekonomi

• Vår kassör Johanna Jäder redovisar 

detta senare



Höstmöte 21, 28 november på 

Edsbergs slott.



Peter Holstad

”Sollentuna 

från myt till 

verklighet”.

SEOM. Återvinning 

hållbarhet 



Anette från Bloms 

blommor

Skapade 

Julkreationer som

lottades ut.

Slottet var fullsatt 

Båda kvällarna.



Prioriterade områden

1. Förbättrad kommunikation och 

      medlemskontakt

   2. Bevakning av byggplaner

   3. Medlemsrekrytering och

   medlemsvård genom utökning av 

förmåner



Hemsidan

• Huvudsaklig kommunikation 

• Uppdateras en gång per 
månad, oftast mer.

• Aktuella händelser.

• Styrelseprotokoll.

• Skrivelser och möten.



Styrelsen har under 

hösten haft ett  möte med 

kommunledningen 

Under våren har 

de politiska posterna 

inte tillsatta.

Minnesanteckningar 

och avgivna skrivelser 

finns på hemsidan



Ämnen

Trygghet – Kameror och belysning

Trafik – Stora hål i vägbanan– förslag 

att sopbilarna ska ha kameror

Parkeringsregler - Översyn där 

framkomligheten ska bli avgörande  

stället för datumparkering 



Ämnen

• Förtätning – lägenhetshotell

• Viktigt bevara Sollentuna som en 

villastad. Kommunen arbetar aktivt 

mot lägenhetshotell.

• Pendeltrafiken.



2.Bevakning av plan och             

byggnadsfrågor

Fortsatt bevakning av byggplaner 

Föreningen är remissinstans

Kommer det att finnas

några träd i

Sollentuna?

Förtätning

Villastad



                    Villaägarna centralt 

har tidigare beslutat att 

nyrekryterade medlemmar inte 

har anslutits till vår förening

på grund av GDPR. Vi har först 

nu fått tillgång till de centralt 

värvade och skickat 

mejl till dessa 

inom vårt 

område 

Cirka 230. 



Förmånshäftet

Vår kontaktperson Gunilla Sundin

   Att vara medlem i Turebergs 

Villaägareförening, ger dig ett 30-

tal lokala förmåner. 

   Alla ”gamla företag” har 

kontaktats och nya tillkommit



STORT TACK för er 

uppmärksamhet
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